
 

 

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 

Képviselő-testületének 

2016. november 29-ei  

közmeghallgatásáról 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2/2 

J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült: Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. november 29-
én megtartott, 15:00 órakor kezdődő közmeghallgatásáról. 
 
Ülés helye: Városháza (Cegléd, Kossuth tér 1.) Díszterem 
 
Jelen vannak: Jakab István elnök és Jakab Péter elnökhelyettes, Jakab János képviselő  
 
Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Nagy Lajos aljegyző, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr.Kárpáti 
Lászlóné Pénzügyi Iroda-vezető,  
 
Jegyzőkönyvvezető: Sziváki Ibolya vezető-főtanácsos, jegyzői megbízott 
 
Jakab István köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 3 tagja megjelent, a 
közmeghallgatás testületi ülése határozatképes, amelyet megnyit. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Jakab 
János képviselőt javasolja. A Testület a javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és megbízza Jakab Jánost 
a jegyzőkönyv-hitelesítő feladat ellátásával. 
 
Jakab István elnök: Megállapítja, hogy az előzetesen meghirdetett közmeghallgatásra a lakosság 
részéről senki nem jelent meg, amit azért is sajnál, mert szerettek volna a munkájukról itt is 
beszámolni, illetve azért is, mert többen megkeresték az önkormányzatot – s jó lett volna, ha ezek 
az emberek személyesen is elmondják gondjaikat a jelenlévőknek - azzal a problémával, hogy a 
közkutak le lettek zárva. Aláírások gyűjtését szervezték meg az emberek. Sok lakásban nincs 
bevezetve a víz, ezért csak a közkutakról tudják a vizet az otthonukba elszállítani. Hivatalosan, 
levélben is kérni fogják Cegléd Város Önkormányzatát, hogy tegyék lehetővé, hogy a közkutak 
ismételten működjenek bizonyos helyeken. 
 
Dr. Nagy Lajos aljegyző: Elmondja, hogy az önkormányzat már egyeztetett a BÁCSVÍZ Zrt 
illetékeseivel, több helyen már visszanyitották a közkutat. Kéri, hogy a nemzetiségi önkormányzat 
levélben jelezze a Városüzemeltetési Irodához azokat az igényeket, hogy hol szeretnék ismételten a 
kutak üzemeltetését kérni. 
 
Jakab István elnök: Köszöni az aljegyző tájékoztatását.  
A közmeghallgatáson a Cegléd Város Nemzetiségi Önkormányzat képviselőihez a jelenlévőktől 
kérdések nem érkeztek, a képviselők nem szólaltak fel. 
 
A közmeghallgatás 15 óra 15 perckor bezárult. 

 
K. m. f. 

 
 

Dr. Nagy Lajos  Jakab István 
 aljegyző    elnök 

 
 
 

  Jakab János 
      jegyzőkönyv-hitelesítő 


